
G en e ra lforsa m li n gs re fe rat

Ar 2021, den 14. oktober afholdtes ordiner generalforsamling i Grundejerforeningen Gabelsparken.

Tilstede var representanter af ejere af grunde i Gabelsparken, Bramming.

Dagsorden:

l. Valg af dirigent

Kim Funder valgtes enstemmigt til dirigent, og konstaterede herefter, at generalforsamlingen

var beslutningsdygtig og lovlig i henhold til vedtegter. Dirigenten gennemgik herefter

stemmereglerne i henhold til foreningens vedtegter.

z. Bestyrelsens beretning om det forlsbne 6r.

Formand Lars Ottesen aflagde beretning for hret2020.

I iret 2020 er der varetaget opgaver i forbindelse med:

. den lobende vedligeholdelse af foreningens fellesomrider

. opdateringer afgrundejerforeningens vedtegter,

' udarbejdet skabelon til fuldmagt, til brug for afstemninger i forbindelse med

grundej erforeningens generalforsamling

' projekt for vedligeholdelse afforeningens gronne omrider, som har veret et

omfaftende stykke arbejde.

. udarbejdelse af medlemskartotek

' undersogelse af muligheden for at opsrette 'Nabo Hjrelp"skilt ved indksrslen til
Gabelsparken. I den forbindelse er bestyrelsen blevet anbefalet, at der i stedet opsettes

srerskilte skilte ved indkorslen til de enkelte "lommer". Bestyrelsen er blevet oplyst

om, at dette har den bedste preventive virkning. Der vil siledes ikke blive opsar et

skilt ved indkorslen til Gabelsparken.

' vedligeholdelse afHjertestarteren, som i2020 erblevethentet 3 gangeogvereti

brug I gang.

' kontakt til kommunen vedrorende vedligeholdelse af kanteme ved stier.

' grrsslaning, som bestyrelsen og nogle medlemmer har fundet for dirlig. Der er i den

forbindelse fundet en ny leverandor til at varetage opgaven. Grcsset vil fremover

bliver klippet dobbelt si mange gange som i sidste s&son.

' Kontakt til kommunen vedrorende pileurten pi legepladsen. Kommunen er

opmerksom pi problememe vedrorende den invasive art. Der foreligger imidlertid

ingen forelobige planer vedrorende bekrrnpelsen af planten, som har en meget

aggressiv vrekst.

Referat Gabelsparkens Grundejerforening 14. oktober 2021 Side I af6



. henvendelser vedrsrende manglende gresslining, stoj og beplantning mellem skel og

vej.

Der er ingen kommentarer til formandens beretning, der blev enstemmigt vedtaget.

3. Afleggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisorer.

Regnskabet for 2020 blev gennemgiet afkasserer Andreas Knudsen, hvor der er realiseret et

overskud pi 16.163,38 Kr. og en egenkapital pi I 18.168,69 Kr.

Der var enkelte sporgsmil til regnskabet, som i det vesentlige var;

. hvilken forsikring har foreningen afholdt udgifter til. Der aftroldes udgifter til

erhvervsforsikring for foreninger og til hjertestarteren.

. Er der aflroldt udgifter til brending af sti-kanter i 2020 ? Ja og det bliver ogsi afholdt i

202t.

Der var ingen yderligere kommentarer til regnskabet for 2020, som efterfslgende blev

enstemmigt godkendt af generalforsamlingen.

4. Rettidigt indkomne forslag.

l) Bestyrelsens ophg til vedligeholdelse og forsksnnelse af Gabelsparkens frer og gronne

omrider.

Med henvisning til det husstandsomdelte projekt gav Hanne Pontoppidan en uddybende

beretning om det omfattende arbejde der er foretaget. I henhold til vedtagelse pi den

seneste ordinere generalforsamling har bestyrelsen taget kontakt til 3 forskellige

landskabsarkitekter / anlregsgartrrere for at modtage tilbud og opleg til, hvordan de kan

anbefale at foreningens gronne omrider kan fornyes, forskonnes og vedligeholdes

fremadrettet. Formilet har veret at f6 "friske ajne", samt en objektiv- og professionel part

til at udarbejde en samlet plan for omridet. Der var 2 af de 3 landskabsarkitekter/

anhgsgartnere der onskede at komme med et bud herpi. Hanne oplyste, at de begge

fremkom med meget enslydende planer for omridet. De var begge meget begejstret for

omridet, som er ganske unik pga. af de store frie arealer, beplantningen og foreningens

grundplantegning. De gav dog begge udtryk for at, omridet ogsi beger prng af, at

kvarteret er gammelt og at den mangler opdatering i forhold til den neste yngre

generation, som vil bosette sig i omridet i de kommende 6r. Samtidig blev det

konstateret, at enkelte feer har udtjent deres tid, ogbar felles af hensyn til sikkerheden.

Derudover blev det oplyst, at sifremt projektet bliver godkendt, skal det godkendes af
kommunen. Kommunen har givet udtryk for, at de ikke vil tage stilling til projektet for

den er blevet godkendt pi generalforsamlingen. Endvidere blev det pointeret at

bestyrelsen ikke vil tage stilling til hvilke eksakte treer der skal felles, men at det er en

professionel som skal tage denne beslutning, siledes der ikke kommer usikkerhed om

hvorvidt der er taget henslm til forskellige personlige interesser fra grundejeme.
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Oplregget/ projektet gav efter fremhggelsen anledning til en livlig dialog mellem

grundejeme. Der blev udvist bekTmring for om der fortsat vil vrere trr all6er langs

stamvejene i foreningen. Bestyrelsen gav klar udtryk for, at de ville garantere, at der forsat

vil vere alleer, men at der vil blive feldet nogle traer, siledes det enkelte gamle fte for

bedre plads og der vil komme mere lys ind, samtidig vil der blive plantet nye treer i

alleeme. Det var meget vigtigt for flere grundejere, at der fortsat vil vere alleer langs

stamvejene.

Endvidere blev der givet udtryk for, fra flere grundejere, at man fortsat onsker, at der er

mulighed af en boldbane langs stien ud mod Gabelsvej pi strrkningen tettest pi Nordre

Skole. Bestyrelsen var iben herfor. Omridet er stort og det blev vurderet, at der vil vere

plads til bide evt frugttreer, hojgres-omride, benke og lignende, samtidig med, at der

fortsat er plads til en boldbane. Samtidig blev der fra grundejeren givet udtryk for et

onske om opdatering aflegepladsen og at den ogsi bliver interessant for born over l0 ir.
Bestyrelsen oplyste at legepladsen tilhorer kommunen, men at man er i dialog med

kommunen herom.

Enkelte grundejere var belrymret for antallet af feer der skal feldes i henhold til det

fremlagte projekt. Herunder at naturdiversiteten odelegges. Hanne gav udtryk foq at hun

i lighed med andre i grundejerforeningen ogsi havde et stort onske om, at der skal tages

hensyn til foreningens gamle treer og at ikke alle skal feldes. Mange af de trcer, som

skal frldes stir pi arealet ned mod Birkealle, hvor feerne st6r for t&t, samt at der skal

frldes en betydelig mengde af de trreer som stir pi den falles legeplads med

Porsholtparken.

Flere at disse ffrer er udtjente og kan vere til fare for sikkerheden.

Der var flere tilkendegivelser pi, at det var udarbejdet et godt og gennem arbejdet opleg
til Gabelsparkens forskonnelse.

Der blev forespurgt til om Porsholparken er orienteret om planerne for Gabelsparkens

fornyelse, hvortil der blev oplyst, at de var orienteret.

Derudover var der sporgsmil til finansieringen. Der blev gjort opmerksom pi
mulighederne for at soge stotte gennem fonde, herunder Vrekst Fonden. Plan Danmark.

Real Danica m fl. Bestyrelsen er opmerksom herpi og vil forsoge at soge diverse tilskud.

Men oplyser at det kan v&re svrrt, da der er tale om vedligeholdelse af bestiende omride,
og ikke en ny opforelse. Bestyrelsen gav udtryk for, at de har en forhibning om, at

kommunen vil give et tilskud til forskonnelse af omridet.
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Hanne oplyste, at hun har haft kontakt til tilbudsgiver, med hensyn til prisudvikling i

forhold til det afgivne tilbud. Det blev oplyst at der mi forventes en stigning ph ca. 20Yo.

Projektet forventes at lobe over 3-4 ir alt i forhold til finansieringen. Hanne oplyste, at

der fremover kan komme en kontingentstigning, hvilket i si fald forst vil blive fremlagt

pi neste generalforsamling. Det blev oplyst, at det nuverende kontingent vurderes ikke

at v&re hojt, set i forhold til andre grundejerforeninger, iser under hensyntagen til
kvarterets storrelse af gronne omrider og mengde af treer.

Foreningen har pt kapital til l. etape af projektet, da der forventes en egenkapital pi ca

160.503 Kr ved irsskiftet.

Til sidst gav Hanne og resten af bestyrelsen udtryk for, at man har hort alle kommentarer

og bekymringer i forhold til projektet, og at disse vil vere er med i deres lobende

overvejelser. Men at kommunen i sidste ende bestemmer, hvad der mi foretages af

endringer, da grundejerforeningen kun har vedligeholdelsespligten for omridet.

Det blev oplyst, at bestyrelsen fremsetter hele projektet til afstemning, og ikke kun dele

heraf.

Herefter blev projektet sendt til afstemning.

Der var 57 stemmeberettigede til stede, hvor 43 stemte JA, I blank, og 13 stemte NEJ.

Projektet blev dermed vedtaget.

2) Forslag fra nummer 44-48-50 Onske om af stemning om tidligere fremlagte plan pi sidste

irs generalforsamling - "Langsigtede plan for vedligeholdelse af treer i Gabelsparken"

Forslaget blev trukket tilbage, da forslag I blev vedtaget.

3) Vedtegtseirdringer blev fremlagt --samt henvisning til fremsendte oversigt vedrorende

vedtregtsrendringerne. Der er lagt optil mindre opdateringer af vedtegteme. Den primere

endring til vedtegterne er vedrorende valg af formand, Det onskes rendret siledes at

formand fremadrettet ikke vrlges direkte af generalforsamlingen, men velges via

bestyrelsens konstituenng.

Der var enkelte kommentarer til vedtegterne, blandt andet vedrorende kasserens

befojelser og om hvorvidt kasseren kan bo uden for Gabelsparken. Disse punkter var i

midlertidig ikke til afstemning, da dette forhold ikke er en del af de fremlagte

vedtregtsrendringer, der var til afstemning.

De fremlagte vedtegtsendringer blev godkendt af generalforsamlingen med 52 stemmer

for og 5 stemmer imod.
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4) "Jeg vil godt hore, om det ikke er muligt med nogle ideer omkring legepladsudvikling....."

Forslag stiller Danni Grinderslev var ikke stilstede pi generalforsamlingen. Det blev dog

oplyst, at punktet ikke er trenkt som et punkt til afstemning, men mere et sporgsmil /
kommentarer. Bestyrelsen blev opfordret til at kontakte forslagsstiller for evl forslag til

neste generalforsamling.

5) "Mere/ bedre vedligeholdelse af stamstien bag rekkehusene. . . . . . ."
Forslag stiller Lissi Sorensen, oplyser at det ikke er tenkt som et forslag til afstemning,

men alene trnkt som et sporgsmiU kommentar. Bestyrelsen oplyste, at de er

opmrerksomme pi den manglende kant-brending, og vil foretage kantskering /
afbrrending i hret2022.

5. Fremlreggelse af budget og fastsettelse af kontingent.

Budgettet blev gennemgiet af Andreas Knudsen og der blev givet forslag om uendret

kontingent for 2021.

Der blev ikke stillet sporgsmil, der ikke tidligere var blevet besvaret pi generalforsamlingen.

Budgettet 2021 ogkontingent for 2021blev enslemmigt vedtaget.

o. Valg af formand

Punkt udgir, pga tidligere pi generalforsamlingen vedtaget vedtegtsendringer.

7. Fastsettelse af formandens honorar.
Punktet udgir, da regulering forst er muligt ved generalforsamlingen 2022 gnndet Corona.

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter.
Pga tidligere pi generalforsamlingen vedtaget vedtregtsrendringer, skal der valges 3 til
bestyrelsen.

Pi valg:
Rasmus Ditlev - modtager genvalg
Hanne Pontoppidan - modtager genvalg
Lars Ottesen - modtager genvalg.

Ovenstiende blev enstemmigt genvalgt.

Valg af suppleanter:
Pi valg
Sanne Feddersen - nr.79 - modtager ikke genvalg
Anne Ditlevsen - nr. 45 - modtager genvalg.
Kim Jensen - nr. I 19 - ny opstillet.

Anne og Kim blev enstemmigt valgt.
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Valg af I revisor Pi valg:
Revisor Leif Frederiksen modtager genvalg.
Leif blev enstemmigt genvalgt.

Valg af I revisorsuppleant PA valg:
Jes Nielsen - modtager genvalg.

Jes blev enstemmigt genvalgt.

Fastsettelse af kassererens honorar
Punkt udgar, da forst muligt ved generalforsamlingen for 2022 grundet Corona.

Eventuelt
Der blev ytret onske om bedre markeringer af alle vejbumme, fodgengerfelter samt
markeringer med hajtrender pi stier ved krydsende trafik.
Det fsrste er ogsi bestyrelsens onske, man det er ikke muligt med markeringer ved hajtrender
pi stier, da det er politiets afgorelse med hensyn til afmerkninger.

Der blev glort opmerksom pi, at lommerne er meget darlig belyst, hvilket flere var enige i.

Bestyrelsen opfordrede at bruge kommunens TipTak - app, hvor kommunen kan orienteres om
fejl og mangler.

Der blev forespurgt til nyt hjertestarter kursus. Hanne vil miske lave et nyt kursus, men det
krever, at der kommer hjelp hertil fra andre frivillige. Kim Jensen (hjertelober) og Kenneth
Bruun (falckredder) tilbod hjelp hertil.

Og fra bestyrelsen lod der en tak til alle hjertelobere i Gabelsparken.

ikke vare flere punkter under eventuelt, blev generalforsamlingen hermed afsluttet.

/,/ lt
lt/ ''

Lars Ottesen

Formand

I l.

12.
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